

一、家庭

1. 为着父母可以在孩子们的假期时间可以有更多的时间陪伴孩子，可以花时间与孩子建立亲密的关系，一起做一些有意义的活动。
2. 祷告在进入 3 个星期的学校假期，孩子们可以很好的善用假期时间，有很好的放松，也可以不浪费时间在无意义的事情上。祷告父母们可以很好的帮助和照顾孩子，让孩子们学习很好的时间管理，不浪费这个假期时间。

二、教会

1. 为着各教会将进行的各牧区的圣诞报佳音或一系列的圣诞事工祷告，愿每一个事工都可以成为福音的出口，也愿教会都可以因一系列的活动，向牧区内的信徒宣扬耶稣降生的好消息。
2. 为着每一个基督徒都可以在这圣诞节为自己的信仰来反思祷告。这段时间也许有好多会友或领袖都需要忙于教会圣诞的服侍及会议。但愿基督徒不只忙碌于服侍，更将自己的焦点转向为他们降生的耶稣。

三、国家

1. 为着已经出炉的完整内阁名单向神感恩。愿神使用被选出来的 55 人正副部长，为人民的需要及国家的发展共同努力，不为自己的利益。也求神赐这 55 位正副部长在新的岗位上尽快熟悉每个内阁部门运作，更好的带领每个内阁部门。
2. 为 19/12 召开的国会会议祷告，国会议员将参与会带来变革和国家建设的问题。拒绝议会中所有毫无结果的辩论和报复性争论，国会将推出新造福人民有利的政策，政府和反对派将共同努力建设国家。

四、世界

1. 伊朗：伊朗一名 22 岁女子疑因未戴好头巾，遭宗教警察逮捕，并于拘留期间死亡。民众监控是警方毒打致死，但当局否认。这女子之死便引发全国大规模示威，迎来极大的挑战。求神在伊朗人民和执法当局中间赐下和平，避免更多人命的伤亡。
2. 中国：随着中国大幅度放宽防疫政策及冬季来临，中国多地疫情迅速扩散，医疗能量遭遇挑战。多个大城市的医院发烧门诊都出现大排长龙的情况。求神继续怜悯带领，让有关单位可以迅速解决医疗问题，也有智慧控制疫情。

Issachar Watchmen Methodist 15-21/12/2022

Prayer Items for 3rd week of December

A. Family

1. Pray that parents will spend more time with their children during the holidays; that they can spend time building a closer relationship to their children by doing meaningful activities together.
2. Pray that, after entering the 3-week school holiday, the children can make good use of the holiday time, can rest well, and make good use of their time. Pray that parents can help and take good care of their children, so that children can learn to manage their time well, and not waste this holiday time.

B. Church

1. Pray for the different Christmas ministries that will be carried out by each church in each district. May each ministry become an outlet for the spread of the Gospel, and also pray that the church can spread the good news of the birth of Jesus to the people in their district through the different activities.
2. Pray for every Christian to reflect on their faith during this Christmas season. During this time, there may be many members or leaders who are busy with Christmas services and meetings. Pray that while they are busy serving, they will also turn their focus to Jesus who was born for them.

C. Country

1. Give thanks to God for the complete cabinet list that has been released. May God use the 55 elected ministers and deputy ministers to work together for the needs of the people and the development of the country, not for their own interests. I also pray that these 55 ministers and deputy ministers can familiarize with the operation of each cabinet department as soon as possible, so as to better lead each cabinet department.
2. Pray for the Parliament meeting on 19/12 where the MPs will discuss the plans that will bring about change and nation building. May God reject all the fruitless debates and vindictive arguments during the meeting. And, may the Parliament will introduce new and beneficial policies for the benefit of the people, and the government and opposition will work together to build the nation.

D. The world

1. Iran: A 22-year-old Iranian woman was arrested by the religious police. It is alleged that she was not wearing a hijab, and that she has died in custody. The authorities deny this, but rumours of her death has triggered large-scale demonstrations across the country and ushered in great challenges. Pray for peace between the Iranian people and the law enforcement authorities to avoid further casualties.
2. China: With China's substantial relaxation of their pandemic prevention policies, and with the approaching winter, the pandemic is spreading rapidly in many places in China and the healthcare infrastructure of the country is facing challenges. There are long queues at clinics and hospitals in many major cities. May God continue to be merciful and lead, so that the relevant parties can resolve the medical problems and have the wisdom to get the pandemic under control.

Isakhar Pengawal Methodist 15-21/12/2022

Doa minggu ketiga Disember

A. Keluarga

1. Berdoa agar membolehkan ibu bapa meluangkan lebih banyak masa bersama anak-anak semasa cuti, mereka boleh meluangkan masa untuk membina hubungan yang rapat dengan anak-anak dan melakukan beberapa aktiviti yang bermakna bersama-sama.
2. Berdoa agar selepas memasuki cuti sekolah 3 minggu ini, anak-anak dapat memanfaatkan masa cuti dengan sebaiknya, berhat dengan baik, dan tidak membuang masa dengan perkara yang tidak bermakna. Doakan agar ibu bapa dapat membantu dan menjaga anak-anak mereka dengan baik, supaya anak-anak dapat belajar pengurusan masa yang baik dan tidak membuang masa cuti ini.

B. Gereja

1. Berdoalah untuk berita gembira Krismas atau beberapa siri pelayanan Krismas yang akan dijalankan oleh setiap gereja di setiap kawasan. Semoga setiap pelayanan menjadi saluran untuk Injil, dan juga berharap agar gereja dapat menghantar satu siri aktiviti ke kawasan gembala. Orang percaya mengisytiharkan berita baik tentang kelahiran Yesus.
2. Berdoa untuk setiap orang Kristian merenungkan iman mereka semasa musim Krismas ini. Pada masa ini, mungkin terdapat ramai ahli atau pemimpin yang perlu sibuk dalam pelayanan dan mesyuarat Krismas gereja. Semoga orang Kristian bukan sahaja sibuk berkhidmat, tetapi juga mengalihkan tumpuan mereka kepada Yesus yang dilahirkan untuk mereka.

C. Negara

1. Bersyukur kepada Allah atas senarai kabinet lengkap yang telah dikeluarkan. Semoga Allah menggunakan 55 menteri dan timbalan menteri yang dipilih untuk bekerjasama demi keperluan rakyat dan pembangunan negara, bukan untuk kepentingan sendiri. Kami juga berdoa agar 55 menteri dan timbalan menteri ini akan membiasakan diri dengan operasi setiap jabatan kabinet secepat mungkin dalam jawatan baharu mereka, supaya dapat menerajui setiap jabatan kabinet dengan lebih baik.
2. Berdoa untuk mesyuarat Kongres pada 19/12 di mana Ahli Parlimen akan terlibat dalam isu-isu yang akan membawa perubahan dan pembinaan negara. Menolak semua perdebatan sia-sia dan hujah balas dendam di Parlimen, Kongres akan memperkenalkan dasar baharu yang berfaedah untuk kepentingan rakyat, dan kerajaan serta pembangkang akan bekerjasama untuk membina negara.

D. Dunia

1. Iran: Seorang wanita Iran berusia 22 tahun ditahan polis agama kerana didakwa tidak memakai tudung dan meninggal dunia dalam tahanan. Pengawasan awam itu berpunca daripada pukulan polis sehingga mati, tetapi pihak berkuasa menafikannya. Kematian wanita ini mencetuskan demonstrasi besar-besaran di seluruh negara dan membawa cabaran besar. Berdoa untuk keamanan antara rakyat Iran dan pihak berkuasa penguatkuasaan undang-undang untuk mengelakkan lebih banyak pengkorbanan.
2. China: Dengan kelonggaran besar-besaran dasar pencegahan wabak China dan pendekatan musim sejuk, wabak itu merebak dengan cepat di banyak tempat di China, dan tenaga perubatan sedang menghadapi cabaran. Rakyat beratur berpanjangan di klinik dan hospital di banyak bandar utama. Semoga Allah terus mengasihani dan memimpin, agar unit yang berkaitan dapat menyelesaikan masalah perubatan dengan cepat dan mempunyai kebijaksanaan untuk mengawal wabak.